

論文徵集

「第十八屆國際粵方言研討會」將於 2013 年 12 月 7-8 日在香港科技大學舉行，歡迎提交跟粵語各研究領域相關的論文。論文報告時間暫訂為 20 分鐘，討論時間約為 10 分鐘。

提交摘要

1. 論文摘要可用中文或英文撰寫，字號請用西式 12 點或內地的小四號，長度不超過一頁 A4 紙。
2. 請提交一式兩份摘要，以便送審：一份 MS Word 文檔，請標明作者姓名和單位；一份 pdf 文檔請匿名。摘要請電郵至以下地址：yue2013.papers@gmail.com。
3. 重要日期：

摘要截稿日期：	2013 年 8 月 16 日 (星期五)
---------	-----------------------

4. 論文接納通知將約於十月中寄出。
5. 查詢請發電郵至 yue2013.papers@gmail.com，香港科技大學中國語言學研究中心將儘快回覆。

Call for Papers

The 18th International Conference on Yue Dialects will be held at The Hong Kong University of Science and Technology (HKUST) on December 7 and 8, 2013. The Conference now solicits abstracts on all topics related to Cantonese and other Yue dialects. Each paper will be tentatively allotted 20 minutes for presentation and 10 minutes for discussion.

Abstract Submission

1. An abstract, in English or Chinese, should not exceed **one A4 page**. It should be in the font size of 12 point (international scale) or “small 4” point (Mainland scale).
2. Please submit the abstract **in TWO formats**, i.e. doc and pdf, for review. The MS Word file should have the writer’s name and affiliation, while the pdf should not. Please send the abstract to yue2013.papers@gmail.com.
3. Important Date:

Submission Deadline:	16 August 2013 (Friday)
----------------------	-------------------------

4. A notice of acceptance will be sent out by mid-October.
5. Enquiries should be sent to yue2013.papers@gmail.com. They will be processed promptly by the Center for Chinese Linguistics, HKUST.